
12 - XXXV sesja Rady Miejskiej, 25 stycznia 2017 

Interpelujący radny: Tadeusz Bobrowski 

w związku z kolejnymi doniesieniami do prokuratury o prawdopodobnym wycieku środków 

finansowych przeznaczonych przez Miasto Słupsk na promocję poprzez sport, zapytał, czy Prezydent 
Miasta planuje jakieś działania? 
(Odpowiedzi podczas sesji udzieliła Z-ca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka) 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/26141.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/11.html
https://youtu.be/eMJZTFIxPu0

